
Moje byförening 

Årsmöte 

26 mars 

Mötets öppnande 

Lars Brink förklarade årsmötet för Moje byförening öppnat kl. 10.00 den 26 mars i Moje 

Bystuga och på Teams. 

Närvarande 

I Moje bystuga: Lars Brink, Per Eriksson, Therese Linderholm, Leif Malm, Birgitta Törne, Ami 

Bohlin, Jari Paananen, Joakim Eresjö, Ragnar Nyberg, Anna Dicksved, Åsa Hillman, Anki Giers, 

Magnus Giers, Jonas Nyberg, Mikael Svärd, Maria Brink, Gudrun Liss, Rosmari Ågren, 

Majbritt Arvidsson, Charlotta Gullberg 

Online: Sara Ryttar, Maria Ekelund Dannert, Per Liss, Jenny Wolf, Johanna Winblad, Lars 

Winblad, Tomas Hertzberg, Louisa Pelo Larsson, Ulrika Hamp, Robert Ström, Tomas 

Törnblom, Sven Hamp, Peter Lissbackas, Birgitta Elofsson, Håkan Backman, Christina 

Dicksved, Sofia Grop, Sigrid Ryttar, Anette Lissbackas 

Godkännande av dagordning 

Den utdelade dagordningen godkändes enhälligt. 

Inledning av mötet 

Lars Brink valdes till ordförande och sekreterare för mötet. 

Närvarolista upprättades och alla var medlemmar så alla närvarande ingår i röstlängden. 

Till justeringsmän, tillika rösträknare valdes Maria Brink och Peter Lissbackas. 

Mötet har annonserats på hemsida, Facebook och anslagstavlor. Mötets utlysande 

godkändes av årsmötet. 

Verksamhetsberättelse 

Även om vi haft ett år med pandemi tycker vi att året i Moje har varit bra! Vi bor i en fin by 

som vi sköter bra och vi sköter också om varandra bra. Det är så vi vill ha det i Moje. 

Året inleddes med årsmöte och en digital utvecklingsdialog där vi pratade ihop oss om vad vi 

vill göra tillsammans i Moje 2021.  

Under året har vi utvecklat vår digitala dialog. Vi har en hemsida för Moje by där alla våra 

föreningar kan lägga ut nyheter och vi har en bygemensam facebookgrupp där vi idag är ca 

230 medlemmar. Ett e-postregister håller på att byggas upp. Från 2022 siktar vi på att 

genomföra dialog helt digitalt. 



Under våren fixade Håkan Backman en fin grillplats på östra sidan av Moje sjön. Har du inte 

besökt den, så gör det, den ligger fint vid sjön. I våras skyltade vi också parkeringsplatser 

tydligare vid Norra badet. Det var mycket uppskattat! 

Under sommaren hjälptes vi åt med att klippa mördarsniglar, rensa lupiner och balsaminer, 

genomförde vassklippning och röjde sly vid södra badet. Vi har också hjälpts åt med att sköta 

våra badplatser i norra och södra Moje. Jättekul att så många kan vara med och hjälpa till! 

TACK TILL ER ALLA! 

Tyvärr fick vi än en gång ställa in midsommarfirandet och nu håller vi tummarna att vi kan 

ordna ett firande 2022. Även om firandet inte blev av så hjälptes vi åt att smycka och resa 

stången. Det är en trevlig tradition vi har i Moje! 

Vi har startat upp arbetet med grannsamverkan och vi har nu rekryterat kontaktpersoner 

runt om i byn och kommer 2022 att kunna starta upp grannsamverkan på allvar. Vi har 

startat upp en studiecirkel för Mojesjön. Vid tillfälle 2 deltog Staffan Müller som är 

sjövårdare. Han gav Mojesjön högsta betyg, mycket skönt att höra. 

Till sist vill vi rikta ett stort tack till Robert och Jonna Ström som ordnade, den numera 

traditionella matstafetten, för oss här i slutet av året samt till Peter Ehlén och Rune Vike som 

ordnat med isbana och till Gagnefs IF som dragit upp skidspår på Mojesjön, Ragnar Nyberg 

som ordnar fågelvandring och till Friluftsfrämjandet som ordnar Mojedagen med 

tipspaddling. 

Årets resultat 

Årets resultat redovisades och på bankboken finns numera 93 944 kr. 



 

Revisorerna berättelse 

Revisorerna har granskat bokföringen och funnit att bokföringen är väl verifierad och att 

belopp innestående på bank stämmer med utgående saldo och därmed finns ingen 

anledning till anmärkningar. Revisorerna föreslår därför att styrelsen beviljas ansvarsfrihet 

för den tid revisionen omfattar. 

Årsmötet godkände revisorernas berättelse och beviljade styrelsen ansvarsfrihet för den tid 

revisionen omfattar. 

Verksamhetsplan 

Drift och skötsel 2022 

Bystuga, badplatser, gräsytor m.m. 

I drift och skötsel av Moje ingår bystugan med gräsytor, lekplats och båtplats, våra 

badplatser i norra och södra Moje med tillhörande dass, båtplatsen i norra Moje med 

tillhörande grillplats och grillplats i södra Moje. 

Midsommarfirande 

Till midsommar hoppas vi att vi kan sätta upp midsommarfirande igen. Här hoppas vi att så 

många som möjligt i byn kan hjälpa till med att klä midsommarstången, servera fika, ordna 

tävlingar och spela musik.  



Ovälkomna växter och djur 

Under 2022 planerar vi att fortsätta hålla Moje fritt från ovälkommen växtlighet som lupiner, 

balsaminer och vass och sly vid våra badplatser samt mördarsniglar. Här riktar vi oss till hela 

byn att hjälpa till vid ett antal bestämda dagar under 2022.  

Skridskobana och skidspår 

Vi hoppas att Peter Ehlén och Rune Vike även nästa år har möjlighet att ploga skridskobana 

och att Gagnefs IF hjälper oss med skidspår.  

Matstaffet 

Vi hoppas att Jonna och Robert Ström ordnar en matstaffet till hösten igen.  

Prioriterad utveckling 

Renovering bystugan 

Bystugan måste få ett ansiktslyft både ut- och invändigt. Utvändigt är det viktigt att stugan 

målas och eventuellt behöver taket förbättras. När bystugan målas bör också 

omklädningsrummen vid södra badet målas om. Invändigt är elen föråldrad och behöver 

bytas och uppvärmningen är för dålig för att under vinterperioden kunna använda bystugan. 

Mysa till bystugan 

Under 2022 planerar vi också att mysa till stugan invändigt med tv, trevligare möbler, 

målning och bättre köksutrustning.  

Bastuflotte 

Högt på önskelistan finns en bastuflotte där bybor och vänner kan träffas för att bada bastu 

men också för att fika och äta mat tillsammans.  

Grannsamverkan 

Under 2022 kommer vi att sätta grannsamverkan på plats. 

Bydokumentation 

Ett nytt försök att få till en bydokumentation kommer att genomföras under 2022.  

Utveckling av Mojesjön 

Under året kommer studiecirkel om hur Mojesjön mår avslutas och en åtgärdsplan kommer 

att tas fram som redovisar vad som behöver göras för att trygga att Mojesjön mår bra i 

framtiden. Målet är en Mojesjön som mår bra, som vi sköter bra och som gör att vi mår bra. 

Utveckling om tid och resurs finns 

Sittplatser runt byn 

På privat initiativ har en sittbänk placerats på trevlig plats i skogen öster om Moje by. Förslag 

finns nu att utveckla vår natursköna omgivning med fler sådan sittbänkar dit man gå med en 

fikakorg och njuta av vårt vackra Moje. 



Båtplats södra Moje 

Önskemål finns att få lite bättre ordning kring båtplatsen i södra Moje. Uppläggsplatser för 

båtar, båtbryggor, märkning av båtar, förbudsskylt mot motorbåtar och båtuthyrning är 

idéer som finns för att utveckla båtplatsen. 

Hundbad södra Moje 

I södra Moje önskas också ett hundbad.  

Plåtskyltar "ej behöriga motorfordon" 

Styrelsen har påbörjat ett arbete med att få hjälp av polisen att sätta upp skyltar "ej 

behöriga motorfordon" i norra och södra änden på gångstigen på östra sidan av Mojesjön. 

Uteplats bystugan 

Förslag att ordna en uteplats med markis, grill och sittbänkar vid bystugan.  

Toalett bystugan 

Toalett i bystugan finns också som förslag. Här behöver en lösning kluras fram då det idag 

inte finns kommunalt avlopp i stugan. Kommunen har beviljat möjlighet att slippa anslutning 

till kommunalt avlopp.  

Följande utveckling avvaktar vi med 

Birgitta Törne har som förslag att utveckla bystugan till en andelsstuga, Maj-Britt Arvidsson 

lade fram förslag om bagarstuga och Johanna Winblad lade förslag på sommarfest och 

utegym. 

Ovan verksamhetsplan för 2022 godkändes av årsmötet 

Budget 



 
Styrelsen föreslår att finansiering av beslutad verksamhetsplan täcks av ett lån på bystugan, 

sponsring, bidrag, höjd medlemsavgift, verkande för fler medlemmar och eget arbete.  

Ovan budget godkändes av årsmötet. 

Avgifter 

Beslut togs att enskild medlemsavgift för kommande år höjs från 200 kr till 250 kr. Tomas 

Törnblom föreslog en familjemedlemsavgift om 400 kr. Dessa 2 typer va medlemsavgifter 

godkändes av årsmötet. 

Avgifter för uthyrning av bystugan beslutades. En avgift för uthyrning av bystugan per dygn 

300 kr, en avgift för uthyrning av stolar och bord 200 kr per dygn samt avgift för fiber 100 kr 

för första 3 dygnen sedan 50 kr per dygn. Det beslutades också att man ska vara medlem i 

byföreningen för att kunna hyra bystuga, fiber eller bord och stolar. 

  

BUDGET 2022

INKOMSTER 2022

Medlemsavgifter 37500

Höjd medlemsavgift till 250 

kr samt 20 nya medlemmar

Swish 5500

Bidrag och sponsring 150000

Midsommar/Arrangemang 4000

Summa inbetalningar 197000

UTGIFTER 2022

El 6500

Fastighetslån 8000 Bottenlån 200 tkr ränta 2%

Bastubygge 150000

Gräsklippning 3500

Förbrukningsmaterial 6000

Programvaror 1500 1500

Försäkringar 3000 3000

Bankkostnader 2500 2500

Målning Bystuga 4500 4500

Övrig administration 2000 2000

Summa utbetalningar 187500

RESULTAT 9500



Val 2022 

Till ordförande för kommande år valdes Lars Brink 

Till ledamöter på 2 år valdes Sara Ryttar, Magnus Giers och Sofie Grop. Att ersätta Per 

Eriksson och Benny Astor (som hade 1 år kvar) valdes Therese Lindholm och Anna Dicksved 

till ledamöter i ett år. Per Liss har ett år kvar sedan tidigare. 

Till suppleant valdes Joakim Eresjö. I styrelsen ska enligt stadgar 2 suppleanter ingå men, då 

valberedningen inte hade hittat någon mera kandidat, beslutade årsmötet att det räcker 

med en suppleant 2022. 

Till revisorer valdes Mikael Swärd och Tomas Grop med Jenny Wolf som suppleant och till 

valberedning valdes Peter Lissbackas och Louisa Pelo Larsson. 

Mötets avslutande 

Jari Paananen redovisade en plan för bastuflotte som fick mötets gillande med applåder. 

Magnus Giers redovisade möjliga vägar till finansiering. När det gäller bastuflotten finns det 

positiva indikationer på att Leksands sparbank kan vara med och bidra. När det gäller 

bystugan finns fler möjliga vägar med bidrag från Dala Energi, Boverket och Gagnefs 

kommun. Magnus tror också att många företag är intresserade att vara med och sponsra om 

man får synas i olika sammanhang i Moje. Bland annat har ML måleri sagt att de är 

intresserade sponsra målningsarbete på bystugan. 

Leif Malm informerade om att fiberföreningen kommer att föreslå en justering av sina 

stadgar så att fiberföreningen kan vara med och bidra till digitalisering av bystugan. Bland 

annat finns önskemål om en TV. 

Inga ärenden som styrelsen hänskjutit till årsmötet eller motioner inlämnande. 

Till sist avtackades Per Eriksson och Tommy Johansson för mångåriga insatser i styrelsen för 

Moje byförening. 

Mötet förklarades avslutat klockan 11.30 av Lars Brink.  

Protokoll inlämnat av: Lars Brink 

Protokoll justerat av: Maria Brink och Peter Lissbackas 

 


